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13 členů obvodního zastupitelstva 
   Šárka Lyčková - tajemnice ÚMOb Martinov  
   Bc. Dagmar Lapešová, DiS., finanční úsek 
   hosté dle prezenční listiny 
 

   Ing. Jana Míková, Ph.D. 
    Marie Šimíková 
    

  Miroslav Kolář 
    Čestmír Křížek 
 

  Šárka Lyčková - tajemnice ÚMOb Martinov  
 
 
V úvodu přivítal starosta všechny přítomné na 8. zasedání obvodního zastupitelstva. Poté 
podali zprávu ověřovatelé minulého zápisu 7.  zasedání paní Mgr. Alena Michelová a paní 
Vlasta Závodská, které zápis bez připomínek podepsaly s uvedením, že byl shledán bez 
závad a obsahující všechny údaje. Ověřovateli dnešního zápisu byli ustanoveni pan 
Miroslav Kolář a pan Čestmír Křížek. Odsouhlaseno všemi hlasy pro. 
 
Starosta dále seznámil členy obvodního zastupitelstva s programem dnešního zasedání, 
který byl schválen všemi hlasy pro.  
 
 
 

 Zastupitelstvo MOb Martinov v prvním bodu projednalo písemnou žádost ředitelky 
Mateřské školy Ostrava-Martinov, příspěvkové organizace o povolení výjimky z počtu 
dětí na školní rok 2015/2016 a všemi hlasy pro rozhodlo v souladu s § 23 odst. 5 
zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a 
jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů o povolení výjimky 
z nejvyššího počtu dětí v Mateřské škole Ostrava-Martinov, příspěvkové organizaci 
v počtu 4 dětí v souladu s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 1. 
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Zastupitelstvo městského obvodu Martinov                  
 
1)  p r o j e d n a l o 
 

písemnou žádost ředitelky Mateřské školy Ostrava-Martinov, příspěvkové 
organizace o povolení výjimky z počtu dětí na školní rok 2015/2016 

 
2)   r o z h o d l o  

 

v souladu s § 23 odst. 5 zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, 
středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění 
pozdějších předpisů o povolení výjimky z nejvyššího počtu dětí v Mateřské škole 
Ostrava-Martinov, příspěvkové organizaci v počtu 4 dětí 

 
Pro: 13    Proti: 0        Zdrželo se: 0 

 

 
 
 

 Zastupitelstvu bylo předloženo 5. rozpočtové opatření. Rada města usnesením č. 
1945/ZM1418/29 ze dne 25. srpna 2015 schválila převedení nevyčerpaných 
prostředků z akce „Oprava dešťové kanalizace ul. Na Svobodě“ na akci „Oprava 
dešťové kanalizace ul. Kamenná“ a zároveň poskytnutí finančních prostředků na akci 
„Oprava dešťové kanalizace ul. Kamenná“. Toto navýšení se projeví navýšením 
výdajových položek Oprava dešťové kanalizace ul. Kamenná u paragrafu „Kanalizace“. 
Dotace je rozdělena na tři položky, neboť je poskytnuta ze třech různých zdrojů 
z MMO. V příjmové části rozpočtového opatření je pro lepší přehlednost uvedena již 
poskytnuta dotace na Opravu dešťové kanalizace ul. Na Svobodě, neboť v příjmové 
části se nic nemění. Ve výdajové části rozpočtového opatření je rozepsán převod 
prostředků z položek Oprava dešťové kanalizace na ul. Na Svobodě (ve dvou částkách, 
které byly poskytnuty z různých zdrojů) na položky Oprava dešťové kanalizace ul. 
Kamenná a také poskytnutí dotace (z třetího zdroje financování) na položku Oprava 
dešťové kanalizace ul. Kamenná. 5. rozpočtové opatření bylo schváleno usnesením 
Rady MOb Martinov č. 222/20 dne 21. září 2015. Zastupitelstvo MOb Martinov vzalo 
všemi hlasy pro na vědomí 5. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov                 
k 31. srpnu 2015 ve výši 28,65 % schváleného upraveného rozpočtu Městského 
obvodu Martinov na rok 2015 v souladu s usnesením Zastupitelstva městského 
obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 24. listopadu 2014 – dotace v souladu s návrhem na 
usnesení a písemným materiálem č. 2. 

 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
b e r e   n a   v ě d o m í 

5. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 31. srpnu 2015 ve výši 28,65 % 
schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2015 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – dotace  

Pro: 13      Proti: 0        Zdrželo se: 0 
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 Zastupitelstvu bylo dále předloženo 6. rozpočtové opatření. V rámci povolených 
rozpočtových přesunů byly uskutečněny tyto rozpočtové úpravy: U paragrafu 
„Silnice“ se navyšuje položka Radarový měřič rychlosti z důvodu zvýšení bezpečnosti 
na ul. Martinovská. U paragrafu „Předškolní zařízení“ se navyšuje položka 
Elektroinstalace v MŠ z důvodu nutnosti provést změny v elektroinstalaci při 
zapojování videokomunikačního zařízení. U paragrafu „Záležitosti bydlení a 
komunální služby“ se navyšuje položka Opravy a udržování z důvodu nutnosti oprav 
zavíračů vstupních dveří do MŠ a vstupních dveří k MUDr. Lenartové a do ÚMOb. 
Tato navýšení jsou kompenzována snížením výdajové položky Rezervy.                                   
V 6. rozpočtovém opatření bylo vzato na vědomí, že Zastupitelstvo města usnesením 
č. 527/ZM1418/8 ze dne 9. září 2015 schválilo městskému obvodu Martinov 
poskytnutí finančních prostředků v návaznosti na rozdělení výnosu z hracích 
přístrojů v roce 2015. Toto navýšení je kompenzována navýšením položky Nákup 
služeb u paragrafu „Sportovní zařízení v majetku obce“ z důvodu seřízení osvětlení 
na hřišti v důsledku stížnosti občanů bydlících v sousedství víceúčelového hřiště.              
U paragrafu „Nebytové hospodářství“ se navyšuje položka Nákup služeb z důvodu 
nutnosti provedení projektové dokumentace elektroinstalace v hlavní budově 
v Areálu podnikatelů. Dále se navyšuje položka Energetické úspory objektu Na 
Svobodě 3139 z důvodu vyfakturování zajištění organizace výběrového řízení firmou 
ASA expert a.s. a vyfakturování provedení monitoringu a závěrečného vyúčtování 
dotace poskytnuté z fondu EU firmou TEDEAS, s.r.o. Tato navýšení jsou 
kompenzována snížením výdajové položky Rezervy. 6. rozpočtové opatření bylo 
schváleno usnesením Rady MOb Martinov č. 233/20 dne 21. září 2015. Zastupitelstvo 
MOb Martinov schválilo všemi hlasy pro 6. rozpočtové opatření Městského obvodu 
Martinov k 30. září 2015 ve výši 0,09 % schváleného upraveného rozpočtu Městského 
obvodu Martinov na rok 2015 v souladu s usnesením Zastupitelstva městského 
obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 24. listopadu 2014 – dotace, výdaje v souladu 
s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 3.  

 
 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
s c h v a l u j e 

6. rozpočtové opatření Městského obvodu Martinov k 30. září 2015 ve výši 0,09 % 
schváleného upraveného rozpočtu Městského obvodu Martinov na rok 2015 
v souladu s usnesením Zastupitelstva městského obvodu Martinov č. 14/2 ze dne 
24. listopadu 2014 – zapojení volných zdrojů do rozpočtu 
 

Pro: 13      Proti: 0        Zdrželo se: 0 
 

 
 

 Zastupitelstvo dále všemi hlasy pro vzalo na vědomí rozhodnutí Zastupitelstva města 
Ostravy o pojmenování nově vybudované komunikace na pozemku parc.č. 3249/54 
v k. ú. Martinov ve Slezsku názvem Dubová v souladu s návrhem na usnesení a 
písemným materiálem č. 4.  
 
 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    

b e r e   n a   v ě d o m í 

rozhodnutí Zastupitelstva města Ostravy o pojmenování nově vybudované 
komunikace na pozemku parc.č. 3249/54 v k. ú. Martinov ve Slezsku názvem Dubová 
 

Pro: 13      Proti: 0        Zdrželo se: 0 
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 Zastupitelstvo dále vzalo na vědomí 12 hlasy pro, 1 se zdržel hlasování (Besuch) 
otevřený dopis členkám a členům zastupitelstev měst a obcí v ČR o možnostech 
regulace hazardu obecními vyhláškami v souladu s návrhem na usnesení a písemným 
materiálem č. 5.  
 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
b e r e   n a   v ě d o m í 

otevřený dopis členkám a členům zastupitelstev měst a obcí v ČR o možnostech 
regulace hazardu obecními vyhláškami 
 
Pro: 12      Proti: 0        Zdrželo se: 1 
 
 
 

 V dalším bodu programu Zastupitelstvo MOb Martinov projednalo písemnou žádost 
obyvatel a vlastníků nemovitosti Přední padělky 3268/9, Ostrava-Martinov o 
vysvětlení k obslužné komunikaci k víceúčelovému hřišti v Ostravě-Martinově na ul. 
Přední padělky. K tomuto bodu projednávání se jako hosté dostavilo 5 obyvatel 
uvedeného domu. Jako první se slova ujala paní Bc. Krupicová Rajnošková, DiS., 
která se ohrazovala proti používanému výrazu „pirsáci“, který má označovat obyvatele 
3 bytových domů na ul. Přední padělky, protože s touto firmou nemají nic společného 
a jsou stejnými občany Martinova jako všichni ostatní. Starosta vysvětlil, že toto 
označení se vžilo mezi starousedlíky podobně, jako se občané bydlící Na Svobodě 
označují „fulvarčané“, proto na tomto označení není nic urážlivého. Dále se slova ujal 
Ing. Frejek, který uvedl, že halogeny na hřišti jim svítí do oken a dotázal se, k jakému 
účelu bude sloužit plánované parkoviště. Starosta uvedl, že osvětlení hřiště bylo 
seřízeno za cenu cca 16 tis. Kč a vysvětlil, že parkoviště bude sloužit uživatelům hřiště. 
Ing. Frejek ještě uvedl, že z hřiště se ozývá velký hluk, starosta sdělil, že v tomto 
případě mohou občané volat policii, případně si nechat míru hluku změřit 
hygienickou stanicí, Ing. Frejek podotkl, že o toto se má starat MOb a znovu uvedl, že 
nerozumí tomu, proč se v této lokalitě parkoviště staví. Dále se k diskuzi připojila 
paní Závodná, která doporučila, aby MOb Martinov investoval peníze na výstavbu 
dětského hřiště místo zbytečného parkoviště. K diskuzi se také připojil MUDr. Máca, 
který se dotázal, proč je na parkovišti tolik parkovacích míst, starosta odvětil, že tak 
bylo rozhodnuto zastupiteli Martinova. Poté se do diskuze připojila paní Ing. Mgr. 
Slaná, která pochválila víceúčelové hřiště, že je pěkné a připustila, že v 90 % s jeho 
užíváním problémy nejsou. Uvedla, že jednou se tam cvičila zumba, a to tam byl hluk 
velký, ale také uvedla, že zumbu cvičí jejich sousedka v bytovkách. Také sdělila, že 
obyvatelé bytovek chtějí vést s vedením Martinova dialog a zlepšit prostředí, ve 
kterém vsichni bydlí. Mgr. Michelová se zeptala, co konkrétně a kdy je ruší, paní 
Slaná sdělila, že přibližně 1x za 14 dnů a je to zejména kopání míče do mantinelů. 
Starosta znovu připomenul, že když bude na hřišti velký hluk, mají občanéí volat 
policii, která je o celé sitaci informovaná. Do diskuze se znovu zapojila paní 
Krupicová Rajnošková, která uvedla, že má k dispozici zápis, kde starosta přislíbil 
náhradní výsadbu za lípu vedle hasičské zbrojnice. Starosta uvedl, že o žádném 
takovém zápisu neví, že jen v minulosti uvedl, že by tato varianta mohla připadat 
v úvahu, avšak náhradní výsadba za lípu nebyla městskému obvodu předepsána. Dále 
sdělil, že v současné době již tolik náhradní výsadby není k dispozici, avšak pokusí se 
nějakou zajistit. V této souvislosti znovu připomenul, že náhradní výsadba na 
pozemku SMO-MOb Martinov v této lokalitě není možná z důvodu ochranného 
pásma vodovodního přivaděče. Také připomenul, že Zastupitelstvo MOb Martinov 
rozhodlo náhradní výsadbu na cizích pozemcích nerealizovat. Starosta ale vyzval 
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obyvatele bytovek, že pokud zajistí souhlas všech spoluvlastníků jejich pozemků a 
podají si takovou žádost, mohlo by zastupitelstvo v tomto případě své rozhodnutí 
přehodnotit. MUDr. Máca přislíbil tento souhlas zajistit s tím, že se o takto vysazenou 
ochrannou zeleň budou spolumajitelé pozemku starat. Po této diskuzi členové 
Zastupitelstva MOb Martinov schválili všemi hlasy pro obsah písemné odpovědi 
obyvatelům a vlastníkům nemovitosti Přední padělky 3268/9, Ostrava-Martinov, 
která tvoří přílohu č. 1 materiálu č. 6 a uložili starostovi MOb Martinov zasláním této 
písemné odpovědi obyvatelům a vlastníkům nemovitosti Přední padělky 3268/9, 
Ostrava-Martinov v souladu s návrhem na usnesení a písemným materiálem č. 6.  
 
 

Zastupitelstvo městského obvodu Martinov  
                    
1)  p r o j e d n a l o 

písemnou žádost obyvatel a vlastníků nemovitosti Přední padělky 3268/9, 
Ostrava-Martinov o vysvětlení k obslužné komunikaci k víceúčelovému hřišti 
v Ostravě-Martinově na ul. Přední padělky 

 

2)  s c h v a l u j e 

obsah písemné odpovědi obyvatelům a vlastníkům nemovitosti Přední padělky 
3268/9, Ostrava-Martinov, která tvoří přílohu č. 1 tohoto materiálu 

 
3)  u k l á d á 

starostovi MOb Martinov zasláním této písemné odpovědi dle bodu 2) tohoto 
usnesení obyvatelům a vlastníkům nemovitosti Přední padělky 3268/9, Ostrava-
Martinov 
 
Zodp.:  Karel Civín                   T:  9. října 2015 

 
Pro: 13      Proti: 0        Zdrželo se: 0 
 
 
 

 V organizačních záležitostech bylo projednáno: 
 
a) Prvním bodem diskuze bylo projednání žádosti manželů Jany a Jaroslava 

Kuncových o příspěvek na opravu povrchu části pozemku parc. č. 2861/6, 
ostatní plocha, ostatní komunikace, k. ú. Martinov ve Slezsku ve vlastnictví 
Statutárního města Ostravy se správou svěřenou Městskému obvodu Martinov, a 
to ve variantách buď násypem asfaltové drti (recyklátu) v celkové ceně cca 
12.000,-- Kč  nebo pokládkou betonových kolejových panelů na podsypový 
materiál (struska) v celkové ceně do 50.000,-- Kč, přičemž z důvodu trvanlivosti 
preferují druhou variantu.  Starosta vysvětlil, že pan Kunc by provedl na vlastní 
náklady položení panelů, odebrání a srovnání povrchu komunikace tak, aby při 
vysypání recyklátem (struskou) a při následném položení panelů nedošlo 
k navýšení komunikace. Před vysypáním komunikace oznámí toto MOb 
Martinov, který před samotným vysypáním provede kontrolu, zda je komunikace 
dostatečně vyhloubena. Kontrolu provede starosta pan Civín popř. v jeho 
nepřítomnosti paní Hausnerová. Odvezení materiálu z výkopu na skládku včetně 
jeho uložení na skládce provede na své náklady p. Kunc. MOb Martinov by 
zafinancoval odkup panelů a recyklátu nebo strusky v množství, které je 
potřebné na opravu komunikace. O této záležitosti bude rozhodovat Rada MOb 
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Martinov, avšak před vlastním rozhodnutím požaduje vyjádření celého 
zastupitelstva. Zastupitelstvo poté rozhodlo 9 hlasy pro, 2 se zdrželi hlasování 
(Michelová, Vávra) a 2 nehlasovali z důvodu možného střetu zájmů (Plačková, 
Musálek) o proplacení materiálu potřebného k opravě povrchu části pozemku 
parc. č. 2861/6, ostatní plocha, ostatní komunikace v délce cca 60 m a šířce 4 m 
do výše 50 tis. Kč za dalších podmínek výše uvedených. 

 
b) Starosta dále sdělil, že byla provedena výměna písku v pískovišti u Dílen. 
 

c) Starosta se zeptal, zda někdo ze zastupitelstva má návrh na investice na r. 2016, 
Mgr. Michelová navrhovala, aby byla provedena oprava dalších chodníků U 
Dílen, starosta sdělil, že po zateplení druhého domu se s realizací počítá. Paní 
Kavalková se zeptala, jestli se bude realizovat výstavba dětského hřiště, starosta 
sdělil, že nejdříve je nutné zajistit správce takového hřiště. 
 

d) Starosta informoval, že rozsvěcení vánočního stromu se uskuteční ve čtvrtek 
3. 12. 2015 a Sbor Jednoty bratrské nabídla živou hudbu v rockovém stylu – 
koledy, pan Křížek tuto možnost odmítl s tím, že máme vlastní reprodukovanou 
hudbu. Paní Plačková sdělila, že je zařízen stan, kde budou umístěny pulty 
k prodeji vánočních předmětů, perníčků, adventních věnců, předmětů 
z chráněné dílny a že by bylo vhodné zařídit, aby si děti napsaly přáníčka, co si 
přejí k vánocům a tato by se rozvěsila na malý smrk před areálem radnice. 
 

e) Starosta dále sdělil, že 19. 10. 2015 budou v Martinově na obvyklých místech 
velkoobjemové kontejnery. 
 

f) Dále starosta oznámil, že pokud budou vydány všechny souhlasy dotčených 
orgánů, mohl být plánovaný radar realizovaný až začátkem roku 2016. 
 

g) Také informoval, že započala oprava dešťové kanalizace na ul. Kamenná, a že 
Rada MOb Martinov souhlasila v rámci stavby „Oprava povrchu silnic II/469, 
III/46613 Poruba – Děhylov“ investora Správa silnic Moravskoslezského kraje, 
příspěvková organizace s vedením objízdné trasy po ul. Martinovská v termínu 
od 5. - 30. listopadu 2015 s upozorněním, že ve stejné době bude na ul. Kamenná 
probíhat stavba investora Statutární město Ostrava, Městský obvod Martinov 
„Oprava dešťové kanalizace v ul. Kamenná, Ostrava-Martinov“, která bude 
částečně ve stejném úseku zasahovat do ul. Martinovské. 
 

h) Závěrem starosta informoval o rozdělování neúčelových dotací na rok 2016 pro 
městské obvody, kdy Martinov obdrží cca 3.984 + poměrná část ze 100 mil. Kč, 
město uvažuje o odebrání daní z nemovitostí obvodům (Martinov cca 3,5 mil. 
Kč) 
 

i) Pan Vávra sdělil, že když projíždí svým autobusem po ul. Kamenná kolem 
zahrady pana Kota, padají na autobus ze stromu ořechy a nelze se s ním 
domluvit; starosta sdělil, že dá pokyn MJP úseku k napsání dopisu, ať pan Kot 
provede nápravu. 
 

j) Paní Plačková sdělila, že v pátek 16. 10. 2015 bude v kostele Sv. Jakuba Staršího 
v Plesné sloužena mše svatá za živé a zemřelé občany Martinova. 

 
 
Po vyčerpání všech bodů programu místostarosta poděkoval všem přítomným členům 
zastupitelstva za účast a pozval je na 9. zasedání Zastupitelstva městského obvodu 
Martinov, které se uskuteční v pondělí 9. listopadu 2015 a toto zasedání ukončil. 
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V Martinově dne 6. října 2015 
 
 
 
 
 
 

     Šárka Lyčková, v.r.               
 

 Miroslav Kolář, v.r.                  
 
   Čestmír Křížek, v.r.      
           
 
 

 
                         

                                    Karel Civín, v.r. 
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